Paper Kirei

Ink Phone Case

MANUAL

取扱説明書 使用說明

www.paperkirei.com

Paper Kirei All rights reserved

Model: iPhone 16 Pro

Disclaimer and Safety Guide

Disclaimer

Thank you for purchasing a Paper Kirei product.

The information in this document concerns your safety as well as your legal rights and responsibilities. This document is subject to change by MERU(HK)LIMITED. For the latest product information, please visit the official product page at https://paperkirei.com.

By using this product, you and your guest users confirm that you have carefully read all disclaimers and warnings, understand, and agree to abide by the terms and conditions therein. You and your guest users agree to take full responsibility for your actions and their consequences while using this product. You and your guest users agree to use this product only for appropriate purposes, in compliance with all applicable local laws, rules, and regulations, as well as all terms, precautions. practices, health, and safety warnings specified and potentially set by Paper Kirei.

Health and Safety Warnings

Before using Paper Kirei products, users must read the manual thoroughly and familiarize themselves with the product's functions and risks. Failure to use this product in a safe and responsible manner may result in injury to yourself or others, or damage to the product or other property.

Recommended Use Environment

- 1.Do not bend the product forcefully to avoid breakage.
- 2.Use the device within a temperature range of 0 °C to 40 °C and store it within a temperature range of -20 C to 55 C. Extreme temperatures may cause device malfunction.
- 3. Keep the device and its accessories out of reach of children or pets to avoid injuries.
- 4.Do not place the device near open flames or heating appliances such as candles, stoves, microwaves, heaters, or ovens that may generate high temperatures.
- 5. Keep the device dry and do not clean it with harsh chemicals. cleaners, or strong detergents; use a clean, dry, soft cloth to wipe it.

Contact Us

If you have any questions about the above disclaimer and safety warnings, please email info@paperkirei.com.

After-Sales Service Policy

This product adheres strictly to the relevant national laws for after-sales service. By accepting these terms of service or using our services, you acknowledge that this is a legally binding document and agree to be bound by its terms and conditions. Please read the entire service terms carefully. If you do not agree with these terms of service, please do not use our services. Note that this after-sales policy does not reduce or deprive you of other rights under relevant laws and regulations. This policy applies only to Paper Kirei products purchased through official channels in this country.

If a separate agreement with specific terms of after-sales service has been signed between both parties, and it conflicts with this policy. the terms of that agreement shall prevail.

Return and Exchange Policy

If you return a product or accessory within the warranty period and meet the terms under this limited warranty statement, Paper Kirei Co. or its authorized retailers or distributors (hereinafter referred to as "agents") will, at its discretion, repair or exchange the product or accessory. For products purchased from carriers, please contact the carrier directly.

- 1. Users who purchased this product from the Paper Kirei website or authorized retailers/distributors are eligible for a seven-day (based on local law) no-reason return service starting from the day after receipt.
- 2.If a non-human-caused performance failure occurs within seven days of receipt (based on local law), users may opt for a return, exchange, or repair service. For returns, users must provide a valid purchase receipt and return the invoice, along with any gifts.
- 3.If a non-human-caused performance failure occurs within fifteen days of receipt (based on local law), users may opt for an exchange or repair service.

Warranty Period

Within one year from the day after the purchase and receipt of the product, if a non-human-caused performance failure occurs, a free repair or replacement service is available.

Out-of-Warranty Policy

The following situations are not covered under warranty:

- 1.Expired warranty period.
- 2.No warranty card or invoice, or warranty card and invoice information mismatch.
- 3.Tampering or deliberate damage to the warranty card or product information
- 4. Rough handling, exposure to direct sunlight, liquid contact, extreme temperatures, or sudden environmental changes.
- 5. Physical damage due to human causes, including but not limited to cracks or scratches on the product or accessory.
- 6.Damage caused by improper use or adjustment outside the instructions in the Quick Start Guide.
- 7. Failure or damage resulting from forced use beyond normal conditions.
- 8.Damage due to force maieure.
- 9.Wear and tear due to normal use.
- 10.Resale of your product.
- 11. Use of the product in violation of any law or agreement with us.
- 12. Other failures and damages not related to product design, manufacturing, or quality.

Wa

English

Paper Kirei

Ink Phone Case

MANUAL

取扱説明書 使用說明

www.paperkirei.com

Paper Kirei All rights reserved

免責事項と安全ガイド

免責事項

Paper Kirei製品をご購入いただき、ありがとうございます。 本書は、お客様の安全および法的権利と責任に関するものです。 本書は、MERU(HK)LIMITEDによって変更されることがあります。 をご確認ください。本製品を使用することで、全てのユーザーは、すべて の免責事項と警告をよく読み、理解し、その条件に従うことに同意した ものとみなされます。全てのユーザーは、 自己の行為とその結果について全責任を負うことに同意します。 ユーザーは、本製品を適切な目的でのみ使用し、適用されるす べての地域の法律、規則、およびPaper Kireiが指定した、または

今後指定する可能性のあるすべての条件、注意事項、健康と安全

健康と安全の警告

の警告を遵守することに同意します。

Paper Kirei製品を使用する前に、ユーザーは取扱説明書を通読し、製品 の機能とリスクを理解する必要があります。本製品を安全かつ責任ある 方法で使用しないと、自身や他者に怪我をさせる、または製品や他の財 産に損害を与える可能性があります。

推奨使用環境

- 1.製品を強く曲げないでください。破損する可能性があります。
- 2.温度0°C~40°Cの範囲で使用し、-20°C~55°Cの範囲で保管してくださ い。極端な温度は故障の原因となることがあります。
- 3.子供やペットが本製品やアクセサリをかじったり飲み込んだりし ないようにしてください。
- 4.直火や加熱機器の近くにデバイスを置かないでください(ろうそく、 ストーブ、電子レンジ、ヒーター、オーブンなど)。
- 5.本製品を乾燥した状態に保ち、強力な化学薬品や洗剤で清掃し ないでください。柔らかく乾いた布で拭いてください。

お問い合わせ

上記の免責事項や安全警告についてご不明な点がある場合は、 info@paperkirei.com にメールでお問い合わせください。

アフターサービス方針

本製品は、関連する国の法律に厳格に従ってアフターサービスを行い ます。本サービス条項を受け入れる、またはサービスを使用することで、 この文書が法的拘束力を持つことを理解し、その条項と条件に従うこと に同意したものとみなされます。サービス条項の全文をよくお読みくだ 最新の製品情報を入手するには、https://paperkirei.com の公式ページ さい。 本サービス条項に同意しない場合は、サービスを使用しないでく ださい。本ポリシーは、本国で公式 チャネル (Paper Kirei公式サイトまたはMERU(HK)LIMITEDが承認した

小売業者または販売業者)を通じて購入されたPaper Kirei製品のみに 適用されます。

両当事者が別途特定のアフターサービスに関する契約を締結し、本 ポリシーと一致しない場合は、特定の契約の条項が優先されます。

返品・交換ポリシー

保証期間内に製品やアクセサリを返却し、本限定保証声明の条件を 満たす場合、Paper Kirei社またはその認定小売業者や販売業者 (以下「代理店」とします)は、修理または交換を行います。 キャリアから購入した製品については、直接キャリアに連絡して ください。

- 1.Paper Kirei公式サイトまたは認定小売業者/販売業者から本製品を 購入されたお客様は、関連国の法律に基づき、受領日翌日から7日間 (現地の法律による)無条件返品サービスを受けることができます。 2.受領日翌日から7日間以内(現地の法律による)に非人為的な性能故 障が発生した場合、返品、交換、または修理サービスを選択できます。 返品の場合、有効な購入証明書と領収書を返却する必要があります。 また、付属品がある場合は一緒に返却してください。
- 3.受領日翌日から15日間(現地の法律による)以内に非人為的な性能故 障が発生した場合、交換または修理サービスを選択できます。

保証期間

購入して製品を受け取った翌日から1年間、非人為的な性能故障が発生 した場合は、無料で修理または交換サービスを提供します。

保証外ポリシー

以下の状況は保証対象外です:

- 1.保証期間を過ぎた場合。
- 2.保証カードや領収書がない、または保証カードと領収書情報が一 致しない場合。
- 3.保証カードや製品情報が意図的に破損された場合。
- 4.粗雑な取り扱いや液体の接触、湿気や極端な温度下での使用。
- 5.人為的原因による物理的損傷 6.《簡単使い方ガイド》ガイドの指示に従わなかった場合の損害。
- 7.正常な使用条件を超えた使用による損害。
- 8.不可抗力による損害。 9.通常の使用による摩耗。
- 10.転売された製品
- 11.法律や契約違反での使用。
- 12.製品設計、製造、品質に関する問題以外の故障や損害

保証書

製品情報

: MERU(HK)LIMITED

日本語

Paper Kirei

Ink Phone Case

MANUAL

取扱説明書 使用說明

www.paperkirei.com

Paper Kirei All rights reserved

免責聲明和安全指南

免責聲明

感謝您購買Paper Kirei產品。本文檔中的信息涉及您的安全以及您的 法定權利和責任。本文檔可由梅魯(香港)有限公司自行更改。

如需獲取最新產品信息,請登錄 https://paperkirei.com 訪問本產品 的官方頁面。使用本產品即表示您和您的訪客用戶已仔細閱讀所有免 責聲明和警告,理解並同意遵守其中的條款和條件。您和您的訪客用戶 同意由自己對使用本產品時的行為及其後果承擔全部責任。您和您的 訪客用戶同意僅將本產品用於適當用途,並遵守所有適用的當地法律 規則和法規,以及Paper Kirei指定及可能制定的所有條款、注意事項 健康和安全警告。

健康和安全警告

使用Paper Kirei產品之前,使用者必須通讀使用手冊並熟悉產品功能 和風險。如果未以安全、負責的方式使用本產品,可能會導致自身或他 人受傷,產品或其他財產受損。

建議的使用環境

- 1.請勿用力彎曲產品,以免產品破碎。
- 2.請在溫度0°C~40°C範圍內使用本設備,並在-20°C~55°C範圍內存放。 極端溫度可能會引起設備故障。
- 3.請勿讓兒童或寵物吞食設備或配件,避免造成傷害。
- 4.請勿將設備放置於明火或加熱裝置周圍,如蠟燭、爐火、微波爐、暖氣 烤箱等高溫處。
- 5.請保持設備乾燥,避免使用烈性化學品、清潔劑或強力洗滌劑清潔本 設備,請使用清潔乾燥的軟布擦拭,

聯繫我們

若對上述免責聲明及安全警告有任何疑問. 請發送郵件至 info@paperkirei.com。

售後服務政策

本商品嚴格依據本國相關法律實施售後服務。接受本服務條款或使用 我們的服務,即表示您理解這是一份具有法律約束力的文件,並同意 受其條款和條件的約束。請仔細閱讀服務條款的全部內容。若您不同 奪您根據相關法律應享的其他權利。本政策僅適用於本國透過正式導 道購買的Paper Kirei產品。若雙方另行簽署了具體協議且售後服務與 本政策不一致的,以具體協議為準。

退換貨政策

若您在質保期內將產品或配件退回,且符合本有限質保聲明的條款, Paper Kirei公司或其授權零售商或經銷商(以下簡稱"代理商")將自 行決定維修或更換產品或配件。請直接聯繫運營商處理在運營商處購 冒的設備。

- 1.凡通過Paper Kirei官網或授權零售商或經銷商購買的本產品的用戶, 可依據本國法律,自簽收次日起七天內(依本國法律為準)享受無理由 退貨服務。
- 2.自簽收次日起七日內發生非人為損壞性能故障,經確認後,用戶可選 擇退換修業務,如用戶選擇退貨,需提供有效購買憑證和發票,並退回
- 3.自簽收次日起十五天內發生非人為損壞性能故障,經確認後,用戶可 選擇換修業務。

質保期限

自購買並收到產品次日起一年內,若產品出現非人為損壞的性能故障 可提供免費換修服務,

保外政策

以下情況不屬於保修範圍

1.超出質保期。

2.無保修卡或發票,或保修卡與發票信息不符。

3.保修卡或產品信息被惡意損壞。

4.粗暴放置、暴露於陽光、液體接觸或極端環境下使用。

5.人為原因造成的物理損壞。 6.未按《快速入門指南》要求使用導致的損壞。

7.非正常使用情況下的故障 8.不可抗拒因素造成的損壞

9.正常使用下的產品或配件磨損。

10.轉售產品。

11.違反法律或協議使用產品

12.因非產品設計、製造、質量引發的故障。

電話號碼(加區號)

產品訊息

製造商: 梅魯 (香港) 有限公司

中文

FCC STATEMENT:

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

Reorient or relocate the receiving antenna.

Increase the separation between the equipment and receiver.

Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.